
Hei, 

Vi i FAU ved Håvik Skole jobber for å få fram gode argumenter for å 

bevare Håvik Skole. I administrasjonens utredning ser vi at det brukes 

prognoser for elevtallet ved skolene på Håvik og Avaldsnes som er basert 

på faktisk født barn samt en prognose fra 2017. 

 

Vi kunne gjerne tenkt oss å komme i kontakt med noen i administrasjonen 

som kan svare oss på følgende spørsmål: 

- Inntrykket til innbyggerne på Håvik er at det vil være en relativt 

stor utskifting av beboere i området framover i tid (generasjonsskifte), 

og at det kan styrke elevtilveksten. Er en sånn effekt inkludert? 

- Hvilke arealplaner eksisterer for å øke antall boliger i Håvik- og 

Avaldsnes-området? 

- Hvilke grep, utover dagens arealplaner, kan tas for å øke antall 

boliger. Det virker fornuftig å legge til rette for vekst der det er 

investert store beløp i infrastruktur (skoler, barnehager, idrettsanlegg 

etc), og som har god dekning av kollektivtrafikk. 

 

Jeg prøvde å finne epost-adressa til Elisabeth Aarekol som har laget 

utredningen, men kunne ikke finne den på nettsidene. 

 

mvh 

Leif Idar langelandsvik (for FAU Håvik Skole) 

 


